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Ens podries explicar els inicis de la
Delegació Territorial de Lleida del COPC
i com creus que ha evolucionat?

Els inicis varen ser molt complicats. Crear
de zero una estructura, especialment
administrativa, en un primer moment no
va ser gens fàcil. L’empenta i entusiasme
primer de la junta provisional i de la
primera junta escollida van compensar les
dificultats.

Calia no només fer-se visibles als
col·legiats i col·legiades, sinó també a la
societat lleidatana, tant per dir que ja
érem aquí com per sol·licitar tota mena
de suports. Així, des de la Diputació, per
exemple, ens van oferir mobiliari en
desús.

L’evolució ha estat magnífica. No només
s’ha mantingut l’estructura creada
inicialment, sinó que el nostre col·lectiu
ha aconseguit un prestigi i reconeixement
com mai havia tingut.

Les nostres primeres i inicials ambicions
eren poder-nos col·legiar a Lleida sense
necessitar anar a Barcelona per un tràmit
tan senzill.

Quins projectes teniu al Grup Sènior
per a aquest 2024?

El Grup Sènior està compost per persones
molt actives que, aprofitant la perspectiva
de la feina feta i l’experiència acumulada,
pretenen revertir-ho en activitats i
iniciatives per enriquir la professió i els
professionals.

En aquests anys llar de funcionament no
només ens hem donat a conèixer, sinó que
hem consolidat una dinàmica de treball molt
ferma i productiva, organitzant jornades de
formació, establint relacions amb grups
sènior d’altres professions i, especialment,
mantenint l’empenta per seguir fent
activitats de cohesió i creixement tant del
grup mateix com de la resta de
professionals de la psicologia.

A curt termini, farem una jornada de diàleg
amb alumnes de la Facultat de Psicologia,
pendent també un homenatge al company
Joan Escolar, recentment traspassat i altres
iniciatives que, a més, contemplen els
aspectes lúdics.

Per què aconsellaries a d’altres persones
formar part d’un grup de treball?

Crec que són dues les respostes a la qüestió.
Una per retornar al col·lectiu allò que
l’experiència ens ha facilitat. Allò que ara
s’anomena l’expertesa i que s’aconsegueix
amb el temps i l’actitud. Per altra part, per
mantenir la capacitat creativa i participativa
que la nostra professió ens ha donat.
Pertànyer a un grup de treball ens facilita
molt que les propostes que tenim es
compleixin, i sense el suport del COPC i la
seva Delegació Territorial de Lleida, això no
seria possible.


